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استاندار هرمزگان در نشست کارگروه دریامحور تاکید کرد؛   

مهدی دوستی در نشست کارگروه دریامحور اظهار کرد: 
کارگروه تجارت دریامحور به دبیری سازمان صمت 
اســتان راه اندازی شــود و در این کارگروه از ظرفیت 
نخبگان، اندیشکده ها، دانشگاهیان و بخش خصوصی 

و دولتی استفاده شود.
وی با تاکید بر لزوم توسعه بنادر کوچک و تجارت خرد، 
بیان کرد: در این مهم باید سه مولفه  تامین نظرات ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز، توجه به ظرفیت های موجود 

و تقاضا محوری در توسعه مورد توجه قرار گیرد.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان، خدمات دریایی 
را مساله ای مهم دانست و گفت: باید خدمات دریایی را 
شناسایی کنیم و برای بخشی از خدمات مرتبط با حوزه  

بیمه، فعالیت بیمه های دولتی ضروری است.
وی افزود: باید با تشــکیل یــک دبیرخانه قوی برای 
کارگروه اقتصاد دریامحور و ایجاد کارگروه هایی ذیل 
آن مانند کارگروه تخصصی تجارت دریایی و تعریف 
پروژه هــای مختلفی مانند پایش تصویری بنادر و هر 
چیــزی که می تواند ما را در توســعه و رقابت با بنادر 
منطقه کمک کند، تصمیم گیری های دقیقی داشته باشیم.

اســتاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم ایجاد تعادل میان 

تجارت خــرد و کلان، عنوان کرد: علاقمند هســتم 
هــر بخش از کارگــروه دریاپایه اســتان را به یکی از 
اندیشکده های برتر کشــوری وصل کنیم تا ایده ها و 

مسائل دقیق و متخصصانه مطرح شود.
وی ادامه داد: کارگروه باید مشخص کند که قرار است 
به کجا برسیم؟ مطلوب مان چیست، چه رویدادهایی 
را بایــد برگزار کنیم و از چه ظرفیت های دولتی و غیر 

دولتی استفاده کنیم .
دوستی تصریح کرد: کارگروه استانی اقتصاد دریا پایه 
از کارگروه ملی هم می تواند کارســاز تر باشد چرا که 
ما در استان مثال های ملموس برای موضوعات مرتبط 

با دریا، داریم.

اســتاندار هرمزگان، ادامه داد: برای جلســه آینده باید 
اعضای کارگروه دریامحور، ســاختارهای پیشنهادی 
خود شامل اعضا، میهمانان، اندیشکده ها و ... را اعلام 
کنند تا تصمیم نهایی در رابطه با این کارگروه تجارت 

دریا محور گرفته شود.
وی با اشــاره به ضرورت راه اندازی کارگروه تجارت 
دریامحور افزود: در نشست آینده برنامه ریزی شود تا 
کارگروه های ذیل کارگروه اصلی نیز پیشــنهاد داده و 

اعضای آن نیز مشخص شود.
گفتنی اســت در این نشست سازمان صنعت، معدن، 
تجارت استان به عنوان دبیر کارگروه تجارت دریامحور 

انتخاب شد.

راه اندازی کارگروه تجارت دریامحور
        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با اشاره به اهمیت اقتصاد دریاپایه گفت: 
بهره منــدی هرچه بهتــر از ظرفیت های 
اقتصادی دریا ضروری است و باید سریع تر 
کارگــروه تجارت دریاپایه در اســتان 

راه اندازی شود.

اقتصاد کیش -   برای نخستین بار در کشور، تست میدانی شن سیلیسی فعال شده 
آب شیرین کن فولاد هرمزگان که یکی از جدیدترین تکنولوژی ها در این زمینه محسوب 

می شود، با حضور مدیرعامل فولاد هرمزگان صورت گرفت.
به گزارش اقتصاد کیش به نقل از روابط عمومی شــرکت فولاد هرمزگان، در حاشیه 
مراســم تست میدانی شن سیلیسی فعال شده آب شیرین کن، عطاالله معروفخانی در 
گفت وگو با خبرنگار روابط عمومی بیان کرد: رویکرد فولاد هرمزگان همواره حمایت 
از طرح های دانش بنیان بوده و خوشــبختانه اتخاذ این رویکرد در بسیاری از موارد با 
موفقیت همراه است. نمونه این حمایت را می توان در تست میدانی شن سیلیسی فعال 
شــده آب شیرین کن مشاهده کرد که یک طرح ابتکاری بوده و استفاده از آن موجب 
افزایش راندمان تولید و بهبود کیفیت پیش تصفیه آب دریا با کاهش هزینه خواهد شد.

وی با اشاره به اینکه تامین، ارزیابی و تست میدانی شن سیلیسی فعال شده برای اولین 
بار در سطح منطقه و همچنین کشور در شرکت فولاد هرمزگان در حال انجام است، 
افزود: استفاده از تکنولوژی های جدید و بررسی راهکارهای اصلاحی موفق در سطوح 
داخل و خارج از کشــور، همواره به عنوان راهکاری جهت بهبود مستمر فرآیندهای 
داخلی فولاد هرمزگان مد نظر بوده است. حمایت از تکنولوژی های نوین، بستری را 
در اختیار کارشناسان فنی مجموعه قرار داده است تا با شناسایی و انجام ارزیابی های 
فنی محصولات جدید و نوآورانه در سطوح بین المللی، بتوانند کمک بسزایی به افزایش 

کمی و کیفی تولید و کاهش هزینه ها و به تبع آن به اقتصاد کشور داشته باشند.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان خاطرنشان کرد: در همین راستا یک نوع شن سیلیسی 
فعال شده که ماهیت بازیافتی داشته و در تولید آن از انرژی های تجدیدپذیر استفاده شده 
و دوست دار طبیعت است،  طی بررسی های فنی و ارزیابی نتایج رفرنس های ارائه شده 
در کشورهای مختلف شناسایی شد که در مقایسه با شن و سیلیس های متداول که در 
سیستم های تصفیه آب دریا مورد استفاده قرار می گیرد، دارای مزایای بیشتر و راندمان 
بهتر از جمله سطح تماس و طول عمر بیشتری است و از منظر فنی توانایی تصفیه آب 

با کیفیت مطلوب تری را دارد.
معروفخانی با اشــاره به مزیت دیگر این طرح، ادامه داد: مزیت دیگر این نوع شــن 
سیلیسی فعال شده، کمک به کاهش مصرف مواد شیمیایی و افزایش طول عمر فیلترها 
و ممبران های شیرین سازی است. مزیت های عنوان شده علاوه بر اینکه افزایش بازدهی 
و کاهش هزینه تولید را به دنبال خواهد داشت، باعث کاهش مخاطرات زیست محیطی 
و کاهش نیاز به تامین غشــاء از خارج از کشــور و خروج ارز در شرایط تحریم های 

ظالمانه خواهد شد.
وی تاکید کرد: در آب شیرین کن های آب دریا  به منظور تصفیه فیزیکی و کاهش میزان 
کدورت و دیگر آلاینده های آب دریا، از سیســتم های پیش تصفیه استفاده  می شود و 
وظیفه اصلی این سیستم، تامین آب با کیفیت مطلوب جهت ارسال به  تصفیه ثانویه 
است. از آنجایی که عملکرد صحیح سیستم پیش تصفیه رابطه مستقیم با کیفیت و هزینه 
تمام شده آب شیرین تولیدی را دارد، بنابراین بهبود راندمان سیستم پیش تصفیه جزو 

دغدغه های تولیدکنندگان آب و همین طور فولاد هرمزگان بوده است.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان بیان کرد: با توجه به جلسات متعدد فنی و بازرگانی 
با تامین کننده این ماده، مقادیری از محصول شناسایی شده در حال حاضر با حمایت 
واحدهای بهره برداری و خرید تامین شده و یک عدد فیلتر شنی در ناحیه آب شیرین کن 
آب دریا به انضمام یک عدد فیلتر تحت فشار در ناحیه سیستم خنک کاری کوره های 
ذوب به صورت پایلوت در حال انجام تست های عملکردی و بررسی های فنی است.

معروفخانی در پایان بیان کرد: امید است در شرایط کم آبی و خشکسالی کشور و لزوم 
تامین آب شیرین با حداقل هزینه و با حصول نتایج مطلوب، شاهد افزایش راندمان تولید 
و بهبود کیفیت آب تولیدی با صرف هزینه کمتر باشیم. همچنین در صورت مشاهده 
نتیجه مطلوب استفاده از این ماده، تغییرات بزرگ و سیستماتیک و رفع معضل آلودگی 

از آب شیرین کن های منطقه رخ خواهد داد.

با حضور مدیرعامل فولاد هرمزگان انجام شد؛

تست میدانی “شن سیلیسی” فعال شده 
آب شیرین کن برای اولین بار در کشور

آموزش و پرورش قشم نیازمند توسعه 
سرمایه های انسانی است

اقتصاد کیش-      مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: توسعه سرمایه های انسانی 
یکی از نیازهای آموزش و پرورش این جزیره به عنوان بزرگ ترین جزیره ایرانی خلیج 

فارس است.
عادل پیغامی در دومین جلســه شــورای آموزش و پرورش قشم در سال جاری که با 
حضور مدیرکل آموزش و پرورش اســتان هرمزگان و معاون فرهنگی، اجتماعی و 
گردشگری سازمان منطقه آزاد قشم برگزار شد، با اشاره به لزوم ارتقا کیفیت تعلیم و 
تربیت اظهار داشت: منطقه آزاد قشم تاکنون به حوزه آموزش و پرورش کمک های 
زیادی کرده و همچنان همراه خواهد بود زیرا آموزش و پرورش آینده ساز جزیره است.

وی ضمن گلایه از تخصیص نامتعادل تجهیزات و تسهیلاتی که از سوی منطقه آزاد، 
خیرین و سایر دستگاه ها به آموزش و پرورش داده شده، افزود: در حال حاضر مدارس 
هوشمندی برخوردار از دستگاه های تلویزیونی در این جزیره وجود دارد در حالی که 

برخی دیگر از مدارس در حال تخریب هستند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: اگر بنا به هزینه کرد از سوی سازمان منطقه 
آزاد اســت، اولویت با توسعه سرمایه های انسانی به منظور افزایش کیفیت آموزشی 

معلمان جزیره است.
پیغامی خواستار برگزاری ماهانه و منظم شورای آموزش و پرورش شد و گفت: در این 
جلسه با دبیری نماینده ای از آموزش و پرورش و نظارت معاونت فرهنگی، اجتماعی 
و گردشگری سازمان منطقه آزاد قشم، باید گزارش های دقیقی از رویکرد و عملکرد 

آموزش و پرورش جزیره ارایه شود.
وی افزود: با وجود این که مســئله اصلی تعلیم و تربیت، محتوا و کیفیت آموزش در 
کنار ترویج و تربیت دینی است، متاسفانه فرهنگ حاکم بر آموزش و پرورش کشور، به 
صرف بودجه در حوزه منابع انسانی و ساخت ساز به جای صرف آن در حوزه تربیت 

تمایل بیشتری دارد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در ادامه با اشاره به اسناد بالا دستی و پایین دستی در 
حوزه آموزش و پرورش گفت: منطقه آزاد قشم در هیچ سندی به عنوان نهاد پشتیبان 
آموزش و پرورش معرفی نشده، هرچند که در ۳۰ سال گذشته حمایت های زیادی از 
سوی منطقه آزاد، شهرداری، خیرین و سایر نهادها صورت گرفته که باعث شده آموزش 
و پرورش در کلان مدیریت خود و نسبت به منابع، رشد لازم را نداشته و حتی در حوزه 

تعلیم و تربیت نسبت به سرانه استان پایین تر باشد.
وی خواستار ارایه گزارشی جامع از چگونگی استفاده و بهینه سازی امکاناتی شد که 
در پنج سال گذشته از سوی آموزش و پرورش دریافت شده و افزود: در گزارش ارایه 
شده از سوی شما، سرانه جزیره نسبت به استان پایین تر عنوان شده، اگر این طور است 
باید در یکی ۲ سال آینده همکاران استانی بیشتر منابع را به طرف جزیره سوق دهند تا 

آموزش و پرورش قشم به متوسط استان برسد.
پیغامی به مشکلات لجستیکی و پشتیبانی درخواست شده از سوی آموزش و پرورش 
اشاره کرد و تاکید داشت: جای تاسف است که آموزش و پرورش قشم همه مسوولیت 
ها را متوجه سازمان منطقه آزاد می داند و از اقدامات خود برای جذب تسهیلات از سوی 
سایر منابع گزارشی ارایه نمی کند.  رییس هیات مدیره سازمان منطقه آزاد قشم با اشاره 
به سرانه پرداختی وزارت برای هر دانش آموز گفت: در صورتی که آموزش و پرورش 
استان هرمزگان با تخصیص تمامی بودجه مصوب سرانه آموزشی به منطقه آزاد موافق 

کند، حاضریم وظایف آموزش و پرورش شهرستان را تقبل کنیم.
وی توضیح داد: بین همه دســتگاه های کشــور، بودجه، دستورالعمل و تقسیم کار 
مشخصی وجود دارد، دستگاه های اجرایی نمی توانند وظایف خود را به گردن سایر 
دستگاه ها بیندازند، این که نهادها در تمامی مسایل جزیره از منطقه آزاد مطالبه کنند، 
وظیفه ما نیست. پیغامی بر لزوم ارایه گزارشی جامع از سرانه آموزش و پرورش در جزیره 
قشم و سقف استانی و آورده های خیرین در جلسه بعد، تاکید کرد و گفت: وقتی آورده 
آموزش و پرورش مشــخص شود، ما هم به عنوان یک سازمان اقتصادی، مسوولیت 

اجتماعی خود را ایفا می کنیم.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:

اقتصاد کیش -      مدیرعامل نیروگاه بندرعباس گفت: تعمیرات واحد شــماره یک 
گازی این نیروگاه که در شرایط معمولی بیش از سه روز به طول می انجامد، با تلاش 
متخصصان این شرکت طی مدت ۶ ساعت به پایان رسید و دوباره به شبکه سراسری 

برق متصل شد.
داریوش محمودی افزود: اهمیت این نیروگاه و واحدهای آن در تامین و پایداری شبکه 
برق استانی و سراسری موجب شد این تعمیرات در یک حرکت جهادی و در کوتاه 

ترین زمان ممکن به پایان برسد.
وی تصریح کرد: طولانی شدن تعمیرات واحد شماره یک گازی این نیروگاه می توانست 
موجب اختلال یا قطعی برق گردد که با توجه به نیاز کشور و شرایط آب و هوایی ویژه 
هرمزگان ، متخصصان و کارشناسان و کارگران غیرتمند نیروگاه با به حداقل رساندن 
زمان تعمیرات، افتخار دیگری را رقم زدند.  به گفته وی واحد شــماره یک گازی که 
به دلیل غبار گرفتگی فیلتر هوای خنک کن ژنراتور، کمپرسور و بوشینگ های ترانس 
اصلی با هماهنگی دیسپاچینگ ملی از مدار خارج شده بود، پس از تعمیرات فشرده با 

تلاش متخصصان این نیروگاه، وارد مدار تولید شد.
محمودی اضافه کرد: در این عملیات، تعویض پیش فیلتر و سرویس فیلتر هوای ژنراتور، 
شست وشوی بوشینگ های ترانس اصلی، مقره های نگهدارنده، فیلتر هوای کمپرسور 
و تعویض توری رادیاتور آب خنک کن، ســرویس خط لوله هیدرولیک و سرویس 
فیلترهای سرورهای استاپ والو و کنترل والو سوخت گاز و بازدید از کانال مسیر هوای 
ژنراتور پس از ۶ ساعت کار فشرده، با برنامه ریزی کارکنان ایثارگر بهره برداری توسط 

تیم تعمیرات با موفقیت انجام شد.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس یادآورشد: تمامی واحدهای این نیروگاه در حال حاضر با 
حداکثر توان در مدار تولید قرار داشته و روزانه به طور متوسط ۲۴ هزار مگاوات ساعت، 
برق تولید می کند.  نیروگاه بندرعباس با چهار واحد بخاری و ۲ واحد گازی با ظرفیت 
هزار و ۳۲۰ مگاوات به عنوان بزرگ ترین نیروگاه جنوب شرق کشور، نقش بسزایی در 

پایداری شبکه برق سراسری و تامین برق استان هرمزگان دارد.

پس از 6 ساعت تعمیرات فشرده؛

واحد شماره یک گازی نیروگاه 
بندرعباس وارد مدار شد

اقتصاد کیش-    معاون توســعه مدیریت و منابع 
انســانی اســتانداری هرمزگان، ترویــج کتاب و 
کتابخوانی را جزو گفتمان دولت سیزدهم دانست و 
گفت: جشنواره های کتابخوانی در سطوح مختلف 

برگزار شود.
محســن خاکی نهاد در جلسه انجمن کتابخانه های 
عمومی استان هرمزگان، اظهارداشت: ادبیات دولت 
مردمی ایران قوی، گفتمان امامین انقلاب اســت و با 
توجه به اینکه امامین انقلاب تاکیدات ویژه ای بر کتاب 
و کتابخوانی دارند باید فضای مناسبی برای ترویج این 

مهم ایجاد شود.
وی با اشــاره به تاخیر ۱۲ ساله در احداث کتابخانه ی 
مرکزی بندرعباس توسط اظهارداشت: جلسه ای با قید 
فوریت با شهرداری بندرعباس برگزار و موضوع تعیین 

تکلیف شود.
معــاون اســتاندار هرمزگان با تاکید بــر برگزاری 
جشنواره های مختلف کتابخوانی، گفت: برگزاری 
جشــنواره کتابخوانی رضوی اقدامی مبارک است 
و توصیه می کنیم این جشــنواره در سطح کارکنان 
دولت نیز برگزار شود و برای برگزاری این جشنواره 

آمادگی داریم.
فرشاد محمدی مدیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
اســتان هرمزگان نیز در این نشست، کتابخانه های 
مرکــزی را محلی برای بــروز خلاقیت و پرورش 
ایده ها دانست و گفت: کلانشهرهای کشور دارای 
کتابخانه های مجهزی هستند که خدمات فرهنگی 
مختلفــی را به مردم ارائــه می کنند به عنوان نمونه 
کتابخانه های مرکزی مشهد و یزد بیش از ۵۰ خدمت 

را به دوستداران کتاب و کتابخوانی ارائه می کنند.
وی با اشاره به نیمه تمام ماندن پروژه ۶ هزار و ۸۰۸ متر 
مربعی کتابخانه مرکزی بندرعباس، اظهارداشت: بنا 

بوده است که معوض کتابخانه مرکزی شهر که امروز 
به عنوان مرکز اسناد در اختیار شهرداری بندرعباس 
است، کتابخانه ی جدیدی احداث و تحویل شود اما 

بعد از ۱۲ سال هنوز این اتقاق نیفتاده است.
فرشــاد محمدی ادامه داد: کتابخانه مرکزی استان 
هرمزگان در بندرعباس بــرای تکمیل نیازمند ۶۱ 
میلیارد تومان اعتبار است. از سال آغاز ساخت این 
کتابخانه؛ ســال ۸۸ تاکنون حدود ۴۵ میلیارد تومان 
هزینه شده است و امیدواریم با تخصیص اعتبارات 

موردنیاز در دهه فجر امسال به بهره برداری برسد.
او گفــت: کتابخانه پارک شــهید دباغیــان هم به 
رغم گذشــت نزدیک به ۱۲ ســال از انعقاد قرارداد 
کتابخانه هــای عمومــی هرمزگان با شــهرداری 
بندرعباس همچنان تکمیل نشده است و بر اساس 
دستور امروز معاون استاندار باید زمان بندی تکمیل 
آن در جلسه با شــهردار بندرعباس در ۴۸ ساعت 

آینده مشخص شود.

مدیرکل کتابخانه هــای عمومی هرمزگان در مورد 
جشنواره ملی کتابخوانی رضوی هم گفت: تاکنون 
حــدود ۱۳ هزار نفر در اســتان هرمــزگان در این 
جشــنواره نام نویسی کرده اند و راهکار هایی پیش 
بینی شــده تا با مشــارکت کارمندان دولت و سایر 

اقشار، مشارکت در این جشنواره را افزایش دهیم.
محمدی گفت: ۳۱ شــهریور پایان نام نویسی است 
و مــردم می توانند بــا مراجعه به ســایت اداره کل 
کتابخانه هــای عمومی هرمــزگان از چگونگی نام 
نویسی در دوازدهمین جشنواره کتابخوانی رضوی 

آگاه شوند.
گفتنی است در این نشست احکام اعضای حقیقی و 
حقوقی انجمن کتابخانه های عمومی استان هرمزگان 
اعطا و فرشــاد محمدی، علی بهرامشاهی، محدثه 
درویشــی، منصورفرهادی، اســمعیل جهانگیری، 
محمد قویدل، ابراهیم شاکری زاده، حمیدرضا زارعی 

و حاجبی به عضویت در این انجمن در آمدند.

جشنواره های کتابخوانی در سطوح مختلف 
برگزار شود

معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی استانداری هرمزگان:

اقتصاد کیش -    مدیرکل شــیلات هرمزگان گفت: تشــدید برخوردها با صید شب 
چراغی با حضور و تعامل بیشتر جامعه صیادی، نیروهای نظامی و انتظامی و همچنین 

دستگاه های نظارتی بیشتر شده است.
مسعود بارانی با اشاره به صید بالغ بر ۳۲۱ هزار تن انواع آبزیان، وجود بالغ بر ۳۵ هزار نفر 
صیاد و چهار هزار و ۵۰۰ فروند شناور صیادی در استان هرمزگان به عنوان قطب صید 
و صیادی کشور تصریح کرد: این مهم بیانگر نقش صید و صیادی در معیشت ساحل 
نشینان است و بیانگر محوریت صید و صیادی در پایداری و ارتقای اشتغال، توسعه 

ساحلی و رونق اقتصادی در استان هرمزگان است.
وی در این نشست با اشاره به احراز رتبه اول صید کشور توسط هرمزگان گفت: سیاست 
های ابلاغی دولت مردمی، حمایت های سازمان شیلات ایران و استانداری هرمزگان 
و همچنین پیگیری شیلات هرمزگان و تلاش صیادان دریا دل هرمزگان منجر به این 
موفقیت شده است. بارانی اجرای دریابست را از رسوم و سنت های صیادان در سال 
های دور بوده است که معمولا در پیش از فصول صید و در فواصل زمانی تخم ریزی 
آبزیان به اجرا در می آید، که با توجه به وضعیت ذخایر آبزیان و مزایای اجرای این طرح 
برای صید و صیادی پایدار کمیته مدیریت صید استان تصمیمم دارد آن را براساس اعلام 
نظر تعاونی های صیادی و پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس و دریای عمان،پیش از 
فصل صید میگو سال جاری، در صورت تصویب در کمیته صید سازمان شیلات ایران 

در آبهای هرمزگان به اجرا در آورد.
بارانی تصریح کرد: دریابســت در آبهای هرمزگان بی شــک می تواند فرصتی مغتنم 
برای مدیریت صید مسئولانه و کاهش فشار بر ذخایر آبزیان باشد و شیلات هرمزگان 
همه ساله با توجه به فصل تخم ریزی آبزیان به ویژه گونه های ارزشمند در فصل بهار، 
براساس اعلام نظر تعاونی های صیادی و پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس و دریای 
عمان ممنوعیت صید اعمال می کند. وی یکی از مهمترین تصمیماتی که می تواند در 
راستای دستیابی به صید پایدار و حفظ ذخیره موثر واقع شود اجرای مطلوب دریابست 
است که در این راستا بررسی ها و پژوهش های لازم به شکل مطلوبی توسط کارشناسان 
پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس و دریای عمان و اداره کل شیلات هرمزگان صورت 

پذیرفته است که لازمه اجرای دقیق آن همراهی جامعه بهره بردار و صیادی است.
بارانی با اشــاره به اینکه رعایت قوانین و مقرّرات صید و صیادی با همکاری صیادان 
نقش مهمی در حفظ منابع آبزیان برای نسل آینده و صید پایدار خواهد داشت، یادآور 
شد: آنچه مسلم است با اجرای طرح ممنوعیت عمومی صید تمامی گونه های آبزی 
)دریابست( شرایط بهتری برای رشد و تکثیر و احیای نسل آبزیان در زیستگاه های 
طبیعی فراهم می شود. مدیرکل شیلات هرمزگان ضمن تشکر از همراهی مسئولان 
اســتانی و شهرستانی،شــورای تامین استان، نیروی انتظامی اســتان، نیروی دریایی 
سپاه،دریابانی استان، مرزبانی و سایر دستگاهای استانی و شهرستانی گفت: امید است 
تداوم و ارتقای این همکاری ها و مشارکت مسئولانه صیادان،مسئولین و شهروندان 
گرامی در اجرا و تشدید برخورد با صید شب چراغی بر اساس تصمیمات گرفته شده 

در این کمیته شاهد خواهیم بود.

مدیرکل شیلات هرمزگان خبرداد؛

برخورد با صید پرساین  شب چراغی

 


